
Schoolraad Triangel Roosdaal 
20/02/2024 

Aanwezig:  
Vertegenwoordigers ouderraden: Els De Baerdemaker, Strijtem 

Stefanie De Ghey, Pamel  
Tim Somers, Lombeek 

Vertegenwoordigers pedagogische raad: Linda Cools, O.L.V.-Lombeek 
Carine Decuyper, Strijtem 

Vertegenwoordigers lokale gemeenschap Marieke Geeroms, Pamel 
Sofie Baevegems, Strijtem 

Schoolbestuur: An Van den Spiegel, schepen van Onderwijs 

Directie: Peggy Meert, directeur Triangel Pamel  
Vanessa Geeraerts, Triangel Strijtem/O.L.V.-
Lombeek 

Secretaris: Eva Vanderschueren, deskundige onderwijs en 
Huis van het Kind 

Verontschuldigd: 
Nico Delveaux, Dimitri Redant, Annemie Leurs, Annemie De Bolle 

Verslag: 

1. Goedkeuring vorig verslag
• Geen opmerkingen

2. Telling 1 februari Pamel – ter kennisname
• 90 kleuters
• 162 lagere school
• Totaal: 252 leerlingen

3. Telling 1 februari Strijtem/Lombeek – ter kennisname
• Kleuters Strijtem: 52; Lombeek: 39
• Lager Strijtem: 59; Lombeek: 53
• Totaal: 111 leerlingen

4. Infrastructuurwerken Lombeek planning en communicatie rond verder verloop –
vraag ouderraad Lombeek



• Ouders Lombeek zijn ontevreden omdat er geen infosessie rond de werken
werd gepland, terwijl dit eerder werd geopperd. Enkele ouders ondernemen
juridische stappen.

• In december is er wel een brief verstuurd over de werken.
• Vraag naar regelmatige communicatie blijft, ook bij de leerkrachten.
• Voorstel ouderraad Lombeek om bij elke werfvergadering enkele ouders te

laten aansluiten. An neemt het voorstel mee naar CBS.
• Er zal ongeveer om de 2 maanden schriftelijk gecommuniceerd worden.

Directie heeft maandelijks overleg waarbij de technische dienst regelmatig
aansluit, en kan op die momenten info doorgeven aan de ouderraad.

• Gisteren zijn er Heras-hekken omgevallen waar ouders bij stonden. Er werden
filmpjes gemaakt. Hekken werden eerder gecontroleerd door de
veiligheidscoördinator, er waren geen opmerkingen.

• Info over de plaatsing van de ramen: het ontvangen van offertes verliep
moeizaam. In de eerste plaats gegund aan een leverancier die in december
pas liet weten failliet te zijn. Technische dienst moest herbeginnen, en
controleert momenteel de binnengekomen offertes.

• Is september dan nog haalbaar? Op tijd communiceren indien niet.

5. Inrichting refter (Wat is er voorzien?) - vraag ouderraad Lombeek
• Ouder heeft een subsidiedossier gewonnen voor inrichting van de refter.
• Voorstel om dit samen met Vanessa, An en technische dienst te bekijken,

ouderraad plant overleg in.

6. Voorstel om minder bus te hebben kleuterturnen en turnen meer op school indien
refter klaar is? - vraag ouderraad Lombeek

• Vraag vanuit zowel ouderwerking als kleuterleerkrachten om van de refter
een polyvalente zaal te maken. Hier kleuterturnen organiseren is geen grote
kost, het busvervoer wel.

• Mee te nemen in overleg rond de inrichting.

7. Stand van zaken samenwerking CLB - vraag ouderraad Lombeek
• In december besproken op de schoolraad, toen beslist om geen stappen te

ondernemen om te veranderen van CLB.
• Betere opvolging door de teamcoach, en ook de directeur is vaak aanwezig

op overleg.
• CLB Ninove heeft momenteel wel andere prioriteiten i.f.v. opvolging school in

Geraardsbergen

8. I.v.m. het vragen van inkom bij een schoolvoorstelling zoals circus, musical. Soms
mag dit en soms niet. Graag wat duidelijkheid hieromtrent – vraag pedagogische
raad Strijtem

• Johan Van Lierde en Geert Vandenhouwe sluiten aan voor dit punt i.f.v.
Koetshuis

• Er is nog veel onduidelijkheid over het al dan niet vragen van inkom/bijdrage
bij een evenement zoals voorstelling.

o Eerder werd afgesproken dat een schoolfeest gratis moet zijn om
iedere ouder de kans te geven om naar hun kind te komen kijken.

o Regelgeving Ond.Vlaanderen: als het dient om de eindtermen te
behalen, mag je geen inkom vragen.

o Circus of musical waarbij inkom gevraagd wordt -> geen verplichte
deelname leerlingen

• Ook voor het huren van een zaal onduidelijkheid.
o In het verleden kregen ouderraden een cultuurcheque, nu enkel nog

erkende culturele verenigingen. Het kan interessanter zijn om samen



te werken met een vereniging die de kosten van de zaal op zich kan 
nemen, en waardoor er wel inkom gevraagd kan worden.  

o Bij GC Het Koetshuis geen gratis gebruik. Bij reservatie door school
wordt dit van de werkingsbijdrage betaald.

▪ AGB kan gereserveerd worden -> 1e categorie als erkende
Roosdaalse vereniging

▪ Gebruik eigen tickets is niet mogelijk (art. 26)
• Maatregel specifiek naar de school toe wordt opgezocht en zal per mail

gestuurd worden.
• Regelgeving AGB: https://www.koetshuisroosdaal.be/reglementen
• Opmerking vanuit de ouderraden: ouderraden zijn veel geld kwijt aan

reservatie zaal, geld dat niet terug naar de kinderen gaat.

9. Varia
• Kalender en facultatieve verlofdagen - vraag ouderraad Lombeek

o 2 facultatieve verlofdagen zijn vrij in te plannen. Ouders willen graag
meer inspraak in de keuze van de dagen.

o Hoe verloopt de planning? Directies kijken naar feestdagen, vb. brugdag
bij verlengd weekend en houden rekening met de pedagogische
studiedagen, activiteiten op school, … Ook eens afwisselend
maandag/vrijdag voor verlofstelsels .

o Vraag vanuit leerkrachtenteam om zoals vroeger te beslissen in een
beurtrol tussen vestigingsplaatsen, vb. aansluitend op een eetfestijn.
Lombeek zal beginnen.

o Zal in mei per mail voorgelegd worden aan de schoolraad (juni is al te
laat).

• Sofie kan vanaf volgend schooljaar niet meer zetelen als lid gemeenschap, want
zoontje zal naar school gaan in Strijtem. Juf Carine polst bij Griet.

• Vraag om verslag schoolraad te verspreiden via Gimme of de website van
Triangel? Eerder op de website van de school plaatsen dan via Gimme te sturen,
met als boodschap zich bij vragen tot de ouderraad van de vestiging te richten
als vertegenwoordigers in de schoolraad. Verslagen van de ouderraad kunnen
eventueel wel via Gimme.

• Stavaza inschrijvingen? Aanmeldingsperiode start op 27/02 vanaf 9 uur. Bij de
voorrangsperiode voor broers en zussen redelijk veel inschrijvingen. Wel 1
persoon die deze periode had gemist en zich zal moeten aanmelden.

• Communicatie via Gimme:

o School heroverweegt het beleid rond Gimme. Sommige berichten
worden weinig gelezen. Er is ook veel communicatie van andere diensten
of externen. Niet de bedoeling dat de schoolberichten hieronder lijden.
Betalend systeem maar werkt niet optimaal.

o Ouders geven aan dat de app niet gebruiksvriendelijk is. De melding in de
app werkt niet. Sommige periodes wordt er ook veel gestuurd, hoewel
het dit schooljaar beter is.

https://www.koetshuisroosdaal.be/reglementen


o Zorg zit op Bingel – heeft geen oudercommunicatiesysteem, agenda
leerkrachten, …

o Voorlopig idee is om de kalender weg te laten zodat er geen
weekmeldingen zijn, en om geen flyers van externen te verspreiden. Dat
kan eventueel op papier. School wil ook graag een bevraging doen.

o We koppelen hierover terug op de volgende schoolraad. Indien mogelijk
wordt in tussentijd in het oog gehouden hoe vaak welk soort bericht
wordt gelezen. De ouderraden polsen ook intern.

• Volgende schoolraad: 11/06/24 om 19 uur

o Agenda: schoolreglement, lestijdenpakketten, communicatie via Gimme,
…


